
 
 

 
 

 
                               ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
Βασίλης Κεγκέρογλου-Βουλευτής Ν. Ηρακλείου 

 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ: 
-Yγείας, κ. Β.Κικίλια 
 
ΘΕΜΑ: «Άμεση ενίσχυση του Γενικού Νοσοκομείου Αττικής ΚΑΤ με 
φυσιοθεραπευτές». 
 
Το Γενικό Νοσοκομείο Αττικής ΚΑΤ είναι ένας ζωτικής σημασίας οργανισμός υγείας 
με μεγάλη εξειδίκευση σε τραυματολογικά και ορθοπεδικά περιστατικά, 
προσφέροντας τόσο ιατρική περίθαλψη όσο και φροντίδα σε περίπου 400 ασθενείς 
κάθε ημέρα, συν την μονάδα νοσηλείας covid 19, η οποία συνεχώς επεκτείνεται και 
τις μονάδες ΜΕΘ covid 19 που ήδη υπερβαίνουν τους 55 νοσηλευόμενους σε αυτές 
ασθενείς. 
Ωστόσο, υπάρχουν μεγάλα προβλήματα υποστελέχωσης  και ιδιαίτερα με 
φυσιοθεραπευτές που λόγω της ειδίκευσης του νοσοκομείου είναι παραπάνω από 
αναγκαίοι. 
Συγκεκριμένα από τους 30 Φυσιοθεραπευτές, οι 12  έχουν διατεθεί για περιστατικά 
covid 19 ενώ ουσιαστικά οι υπόλοιποι 12 έχουν επωμιστεί το υψηλό φόρτο 
εργασίας και απασχολούνται υπερωριακά, αφού 6 απουσιάζουν εναλλασσόμενα 
συνεχώς από το Γενικό τμήμα λόγων των  ρεπό που παίρνουν και άλλοι 6 που 
παίρνουν ρεπό από τις μονάδες. 
Μάλιστα, η δ/νση φυσιοθεραπείας έχει ζητήσει με αλλεπάλληλες επιστολές της,  
την πρόσληψη τουλάχιστον 6 φυσιοθεραπευτών, ως επικουρικούς ή με άλλες 
συμβάσεις  προσωπικού  αλλά η διοίκηση του νοσοκομείου δεν ανταποκρίνεται. 
Επειδή είναι καταλυτικός ο ρόλος του φυσιοθεραπευτή στο Νοσοκομείο ΚΑΤ  
 
Ερωτάσθε κε Υπουργέ: 
 
-Προτίθεστε και με ποιο τρόπο να ενισχύσετε το δυναμικό των φυσιοθεραπευτών  
του Γενικού Νοσοκομείου Αττικής ΚΑΤ, ώστε να συνεχίσει να επιτελεί απρόσκοπτα 
το έργο του; 
 

Ο ερωτών Βουλευτής 
 

Βασίλης Κεγκέρογλου                                                                                           
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